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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 024-05/24-01/12  
URBROJ: 2170-1-03-04-24-24 
Rijeka, 20. prosinca 2024. godine 

 
ZAPISNIK 

S 21. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 20. prosinca 2024. (petak) održana je 21. sjednica VMO Kozala, s početkom u 18,00 
sati u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Kristian Starčić, predsjednik VMO 
- Zvonimir Brozić, zamjenik predsjednika VMO 
- Ljiljana Franjić, članica VMO  
- Natalija Žanetić Car, članica VMO 
- Filip Jakovac, član VMO  
- Erika Valić, tajnica MO 
 
Usvajanje zapisnika s 20. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

DNEVNI RED 

- 1. Usvajanje Izvješća o izvršenom programu VMO Advent i Doček djeda Božićnjaka  
- 2. Usvajanje Financijskog plana za 2025. godinu 
- 3. Razno  

Sjednica je započela u 18,00 sati. Predsjednik VMO Kristian Starčić otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Kristian Starčić iznio je svima prisutnima Izvješće o izvršenom programu 
VMO Advent i Doček djeda Božićnjaka te izrazio zadovoljstvo događajima koji su popratili 
program Adventa, udrugama koje su održale nekoliko Božićnih radionica (udruga Ruka, 
Jadranka Lacković, Filip Večenaj) te predstavu i doček Djeda Božićnjaka koja se je održala u 
OŠ Kozala u suradnji s učenicima OŠ Kozala i DV Vidrice. Ove godine Glazbena škola Ivana 
Matetića Ronjgova nije sudjelovala radi bolesti sudionika. Ove godine vijeće je imalo i volontera 
koji je prihvatio odigrati Djeda Božićnjaka bez plaćanja. Uz to, na adventskoj zabavi je svirao 
bend The River Sharks čime se, uz novouređeni Volčićev trg upotpunio ovogodišnji Advent. 
Izrazio je zadovoljstvo i novoposađenom jelkicom u sklopu trga čime su se ostvarile želje vijeća 
da trg ima vlastitu samorastuću jelku koju će se svake godine iznova moći uređivati i kititi za 
vrijeme Adventa. Pohvalio je  
 
Zaključak: Izvješće je jednoglasno usvojeno. 
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AD 2 
Predsjednik VMO Kristian Starčić iznio je Vijeću ukratko Financijsko plan za 2025. godinu u 
kojemu su prikazani svi predviđeni troškovi kroz planirane programe Vijeća za 2025. godinu te 
projekcije za 2026. i 2027. godinu koji su za 1360 eura veći od onih predviđenih za 2024. 
godinu. Predsjednik navodi kako su se pojačali neki programi, ali su se povećali i troškovi 
stoga je ovakav Plan i opravdan. 
 
Zaključak: Financijski plan za 2025. godinu je jednoglasno usvojen. 
 
 

AD 3 
Predsjednik je izrazio zadovoljstvo što je Vijeće u sklopu Adventa provelo natječaj za najljepše 
fotografije Kozale koje su onda i odabrane te uvrštene u Kalendar za 2025. godinu koji je 
štampan u 100 primjeraka i ponuđen građanima Kozale u sklopu Adventa. Vlasnici izabranih 
najljepših fotografija su nagrađeni Kalendarom.  
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 19,00 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.  
 
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
 Erika Valić Kristian Starčić 


